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Zápis z jednání kontrolního výboru  

dne 17.9.2020 
 

Důvodová zpráva: 

Předkládáme Zastupitelstvu města zápis z jednání kontrolního výboru včetně jeho výstupu  

a návrhu usnesení. 

 

Na základě zhoršené koronavirové situace a vzhledem k omluvě dvou členů byla schůze KV provedená 

systémem homeoffice. 

 

Hosté: Kontrolní výbor se zabýval tímto programem: 

1. Kontrola plnění usnesení MZ a MR 

2. Návrhy na kontrolní činnost 

 

1. Nové úkoly: 

Usnesení MZ 

27.1.2020                Mgr. Jakub Machytka 

25.5.2020                David Schiller 

22.6.2020                ing. Regina Davídková 

usnesení MR 

6.1.2020               ing. Martin Škorpík 

13.1.2020             Martin Slavík 

20.1.2020             ing. Regina Davídková 

3.2.2020               Mgr. Bc. Tomáš Kasal 

10.2.2020             JUDr. Petr Křička 

17.2.2020             Jaromír Novotný 

24.2.2020             Mgr. Jakub Machytka 

2.3.2020               David Schiller 

16.3.2020             ing. Martin Škorpík 

30.3.2020             Martin Slavík 

6.4.2020               ing. Regina Davídková 

20.4.2020             Mgr. Bc. Tomáš Kasal 

27.4.2020             JUDr. Petr Křička 

4.5.2020               Jaromír Novotný 

11.5.2020              Mgr. Jakub Machytka 

18.5.2020              David Schiller 

25.5.2020              ing. Martin Škorpík 

1.6.2020                Martin Slavík 

8.6.2020                ing. Regina Davídková 

15.6.2020              Mgr. Bc. Tomáš Kasal 

22.6.2020                JUDr. Petr Křička 
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29.6.2020                Jaromír Novotný 

7.7.2020                  Mgr. Jakub Machytka 

13.7.2020                David Schiller 

Termín ukončení jednotlivých kontrol  a jejich vyhodnocení bude na řádném jednání 19.11.2020 

 

2. Návrhy na kontrolní činnost  

a. David Schiller navrhuje, aby se kontrolní výbor začal zabývat zprávou organizace Hlídač státu, kte-

rá prověřila smlouvy uzavřené radnicí města Kolína za rok 2019, 2018 a 2017. Tato renomovaná or-

ganizace sestavuje žebříček K-index - Index korupčního rizika. Ukazatel míry rizikových faktorů. Tyto 

faktory jsou spojovány s rizikem korupce a nehospodárným nakládáním veřejných peněz. Kolín do-

sáhl velice nelichotivého hodnocení D v roce 2019 a v letech 2018 a 2017 dokonce E. Tedy organi-

zace Hlídač státu upozorňuje na to, že v Kolíně smlouvy uzavíraném městem, na rozdíl od toho, co 

nám tvrdí reprezentanti Změny, prostě nejsou v pořádku. Na zprávu se můžete podívat 

zde: https://www.hlidacstatu.cz/kindex/detail/00235440 

 
Jaromír Novotný  - pokud Kontrolní výbor bude chtít prověřovat zprávy Hlídače státu, budu nejprve 
trvat  na řádném ověření a seznámení se s profesní historií osob tvořících tento spolek a organizací 
samotnou.  
Osoby i spolek jsou mi naprosto neznámé a nerad bych ztrácel svůj zbývající čas nadarmo, je pro 
mne příliš cenný. 
Ve zmiňované zprávě se Hlídač státu chlubí, mimo jiné, finanční podporou svých fandů. K chlubeni 
není ani jejich počet (477), ani výše příspěvku ( spočítejte si sami).  
Obé mi nezadává sebemenší důvod se Hlídačem státu vážně zabývat. 
Navíc by mne zajímalo, jestli je činnost spolku dobrovolná, neplacená či placená, případně jaká jsou 
skutečná zaměstnání těchto osob a kdo "kontroly" tisíců firem vlastně financuje.  
Sporných souvislosti by se asi nalezlo víc. 
 
David Schiller - Odpovědi na Vaše otázky naleznete na webu například 
zde: https://texty.hlidacstatu.cz/vize/ 
Krátce řečeno organizace je placená z příspěvků. Přispívatele včetně částek naleznete na trans-

parentním účtu. Organizace funguje tak, že nad smlouvami provádí datové analýzy. Jedná se o veli-

ce renomovanou organizaci proto jejich výstupy beru vážně. 

Tomáš Kasal - Na kolegu Schillera si dovolím nyní nereagovat 

Martin Škorpík – Navrhuji přesunout tento bod na schůzi kontrolního výboru při osobní účasti. 

b. David Schiller - Dále myslím, že bychom se měli zabývat tím, že ve Velkém sále radnice byl nato-

čen předvolební spot jednoho ze senátních kandidátů zřejmě bez řádného pronájmu. Jak jsem byl 

na radnici informován, tak Velký sál není možno si pro účely natočení předvolebního spotu prona-

jmout. 

Jaromír Novotný - prosil bych jméno kandidáta senátu. 

David Schiller - Oním kandidátem majícím možnost natáčet své předvolební sporty v prostorách 

radnice, které nejsou pro tyto účely pronajímány, je pan Kárník. 

Příští schůze kontrolního výnoru se bude konat 15.10.2020 od 17.00 hod. Předseda výboru zajistí místnost 
s možnosti rozestupů členů. (malá zasedací místnost). 

 

Předkládá, zpracoval: ing. Martin Škorpík 

 

https://www.hlidacstatu.cz/kindex/detail/00235440
https://texty.hlidacstatu.cz/vize/

